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Bara bada bastu 
 

Intresset för att bada bastu är större än någonsin. Bastuflottar erbjuder en unik 
möjlighet för människor att mitt i naturen njuta av både värme och vatten, 
samtidigt som det bidrar till en levande stadsdel.  
 
Samtidigt är köerna till Stockholms bastuföreningar långa, vilket till största del 
beror på det dessvärre inte är någon dans på rosor att få de tillstånd som krävs 
för att få anlägga en bastuflotta. Inte sällan krävs bygglov från kommunen.   

Byråkratiska hinder ska inte stå i vägen för människors drömmar. Kreativa 
entreprenörer och engagerade medborgare som vill bidra till en trevligare 
stadsdel och genom sina initiativ kan avhjälpa bastubristen ska välkomnas.  

Liberalerna anser därför att Stockholms stad bör ha en positiv och pragmatisk 
inställning till bastuflottar i Vinterviken och på andra platser i staden. Eftersom 
denna stadsdelsförvaltning yttrar sig om inte minst bygglov, och möjligen andra 
aspekter av bastuflottar som kan vara av intresse, samt att intresset för 
bastuflottar nått ett nytt rekord i och med Sveriges presumtiva Eurovision-vinst 
med ”Bara bada basta” i maj, önskar vi fråga följande:  

1. Vad är förvaltningens roll och inställning till bastuflottar i Vinterviken?  
 

2. Kan förvaltningen sammanställa hur man yttrat sig i eventuella 
förvaltningsremisser gällande bygglov av bastuflottar?   
 

3. Bedömer förvaltningen att biotopskyddet av Vinterviken kommer påverka 
möjligheten för enskilda att få tillstånd för bastuflottar?  
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